
 

 

 

 

 

 

 

 

Številka: 9001-3/2024 

Datum:  10.04.2024 

 

 

Županu, podžupanji, direktorici in vsem vodjem  

 

 

ZADEVA: Vprašanja in pobude članov občinskega sveta podane na seji  

 

 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Ivan Kostevc (KORAK NAPREJ IN SONCE) 

Na prejšnji seji sem naslovil vprašanje vezano na Vodovodni stolp, a piše v odgovoru, da bomo 
prosili direktorico za podajo odgovora. Zanima me, ali je to vprašanje dobila, ker se mi ne zdi 
tako zahtevno in če ga je, potem smatram, da gre za neke vrste ignoranco oz. pomanjkanje časa 
za odgovore na ta vprašanja, ki pa niso tako zahtevna. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Bom poskrbel, da se odgovor čimprej pripravi.  
 
Dopolnitev odgovora:  
Odgovor je bil posredovan in objavljen po zaključku 7. redne seje Občinskega sveta Občine 
Brežice. 

 
Lavra Kreačič, Jasmina Molan 
Kabinet župana 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
dr. Stanka Preskar (GIBANJE SVOBODA) 

Ponovno je možno organizirati in v celoti pridobiti sredstva iz državnega proračuna za 
financiranje oddelka krajšega programa, ki ga vrtec organizira za otroke, ki v letu pred vstopom 
v osnovno šolo še niso bili vključeni v vrtec. Vključijo se lahko pet letni otroci ter njihovi mlajši 
štiri letni sorejenci in tudi šest letni otroci oz. tisti z odlogom, ki ne obiskujejo kakšnega drugega 
programa v vrtcih. To je sistemska možnost, ki je bila sprejeta kot ukrep za doseganje višjega 
deleža vključenosti otrok v vrtce kot tudi zagotavljanje mehkejšega prehoda v šolo otrokom, ki 
predhodno niso obiskovali druge oblike predšolske vzgoje in sicer v obsegu 240 ur. Sprašujem 
koliko otrok in v katerih vrtcih so vključeni v tovrstne nove programe. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Podamo pisni odgovor glede na to, da teh podatkov v tem trenutku nimamo.  
 
 
Odgovor ODDGKR:  
Vezano na objave besedila za vpis v vrtce občine Brežice v preteklih letih, so bili za šolsko leto 
2020/21 in 2021/22 staršem otrok na voljo dnevni program, poldnevni program, kot tudi krajši 
program, ki je financiran s strani Ministrstva za vzgojo in izobraževanje. Zaradi 
nezainteresiranosti staršev oziroma malo oddanih vlog, katerih število ni doseglo spodnjega 
normativa za odprtje oddelka, tovrstni oddelki niso zaživeli. 
 



V šolskih letih 2022/23 in 2023/24 so strokovne delavke vrtcev ocenile, da starši ne izkazujejo 
potrebe po tovrstno organiziranih oddelkih in jih posledično ne bi vključevali v besedila objave 
vpisa v vrtce. Krajši oddelek vrtca, sicer deluje za romske otroke v vrtcu pri OŠ Cerklje ob Krki. 
 
Pri objavi javnega vpisa za šolsko leto 2024/25, ki bo potekal od 4. do 11. marca 2024, objavljen 
pa bo 29. 2. 2024, bomo po dogovoru z javnimi zavodi, staršem otrok ponudili vse oblike 
programov, tj. dnevni, poldnevni ter krajši program. Poldnevni in krajši program se bosta izvajala 
v kolikor se bo za tovrstno obliko odločilo zadostno število staršev otrok in bodo otroci izpolnjevali 
pogoje za vključitev. 
 
Ob usklajevanju besedila vpisa za šolsko leto 2024/25 in vloge bomo na javne zavode naslovili 
predlagano besedilo vpisa in vloge ter vključili možnost, da se opredeli poldnevni in krajši 
program. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Dražen Levojević (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Posavske občine so v pretekli leti sofinancirale pripravo projektne dokumentacije, predvsem za 
internistično dejavnost v bolnišnici Brežice, da bi se naredila novogradnja. Glede na to, da si 
bolnišnica prizadeva urediti te prostore z vidika povečanega števila respiratornih obolenj, me 
zanima ali so tudi v državnem proračunu 2024 in 2025 predvidena sredstva za ta prizidek in da 
župan ter občinska uprava preveri na katerih generičnih postavkah proračuna in programi, so ta 
sredstva predvidena in terminski načrt za izvedbo. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Teh odgovorov mi nimamo, bomo pa posredovali na ministrstvo, da nam podajo pojasnila.  
 
Odgovor ODDGRK: 
Vprašanje smo  21. 3. 2024 in ponovno 2. 4. 2024 naslovili na Ministrstvo za zdravje, vendar do 
9. 4. 2024 odgovora nismo prejeli.  
Po pregledu Proračuna Republike Slovenije za leto 2024 v Načrtu razvojnih programov 
planiranih investicij za Splošno bolnišnico Brežice nismo zasledili.  
Ravno tako smo s strani Splošne bolnišnice Brežice (direktorice ga. Hribar Anice) pridobili 
potrditev, da investicija trenutno ni umeščena v Načrt razvojnih programov za leto 2024, so pa 
aktivni na področju dogovarjanja o umestitvi in si prizadevajo doseči dogovor za umestitev 
investicijskih del v NRP države v letu 2024 s pričetkom financiranja v jeseni, 2024 in nato 
dokončanjem investicije v 2025 in 2026, ali podrejeno s pričetkom v letu 2025 in dokončanjem v 
letih 2026 in 2027. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Štefanija Kržan (LJUDJE ZA LJUDI) 

Zavedamo se  potreb naših vaščanov, zlasti  tistih, ki živijo stran  od glavnih cest. Zaradi 
pomanjkanja ustrezne  razsvetljave se počutijo manj varne in omejene v svojih aktivnostih, še 
posebej v večernih urah. Zato predlagam ,da   se v sklopu lokalnih prizadevanj za izboljšanje 
življenjskih    pogojev razmisli o namestitvi dodatne  razsvetljave na manj osvetljenih območjih, 
Dečno selo,  Bojsno,  Mali vrh, Piršenbreg, Globoko..... 

 

Odgovor: 
Prioriteta občine je obnova obstoječe javne razsvetljave, ki je na določenih odsekih že precej 
stara in energetsko potratna. Upoštevati je potrebno Uredbo o mejnih vrednostih svetlobnega 
onesnaževanja okolja glede letne porabe električne energije na prebivalca občine. Tudi v 
proračunu občine ni predvidenih sredstev za širitev omrežja javne razsvetljave, temveč obnovo 
obstoječe. V zadnjih letih prakticiramo postavitev solarnih svetilk na odsekih kjer ni možen 
priključek na elektro energetsko omrežje oz. bi bili stroški priključitve previsoki. 

 
David Flajnik 



Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Dražen Levojević (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Na območju krajevne skupnosti Zakot-Bukošek-Trnje predlagam dva ukrepa za izboljšanje 
prometne varnosti, in sicer: 
- pri izvozu iz Murnove ulice na Bizeljsko cesto je nameščena zaščitna ograja, ki ovira pogled na 
promet iz smeri Brežic; predlagam postavitev ogledala na Bizeljski cesti ali prilagoditev zaščitne 
ograje; 
- na koncu Kregarjeve ulice pri odcepu za Trnsko pot je poškodovan prometni znak za 
usmerjanje prometa v ovinkih; predlagam zamenjavo prometnega znana. 
 

 

Odgovor: 
Odgovor Miroslav Kržan:                                                                                                     
Pri izvozu iz Murnove ulice na Bizeljsko cesto si bomo zadevo ogledali na terenu. Po potrebi 
bomo obvestili lastnike zemljišč naj odstranijo previsoko vegetacijo ob pločniku, v kolikor pa tudi 
to ne bo zadostovalo zadostno preglednost, bomo na  Direkcijo za infrastrukturo poslali vlogo za 
postavitev prometnega ogledala. Poškodovan znak na koncu Kregarjeve ulice pri odcepu na 
Trnsko pot za usmirjanje prometa v ovinkih bo zamenjan s strani vzdrževalca občinskih cest v 
Občini Brežice Komunale Brežice. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Fredi Žibert (STRANKA ZA RAVZOJ OBČIN IN KRAJEV) 

Vprašanje vezano za nadaljevanje izgradnje vodovoda Brezje, KS Velika Dolina. Od strani 
občinske uprave je bila podana izjava oziroma obljuba, da bojo do februarja 2024 pridobljena 
vsa soglasja in veljavno gradbeno dovoljen, kar bo omogočilo nadaljevanje gradnje v skladu z 
paniranimi proračunskimi sredstvi. 
Prosim za odgovor. 

 

Odgovor: 
Vezano na vodovod Brezje smo v fazi izdelave projektne dokumentacije. S predstavniki 
upravljalca javnega vodovoda in predstavniki vaških vodovodo Ponikve in Brezje se je na terenu 
prehodila nova trasa, ki bi zagotavljala konstatno oskrbo z vodo skozi celotno leto. Pripraviti je 
potrebno novo proj. dokumentacijo. Hkrati se bi še lahko prevzela oba vaška vodovoda Ponikve 
in Brezje. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Štefanija Kržan (LJUDJE ZA LJUDI) 

1. Prebivalci vasi Župelevec opozarjajo na nepregledno križišče. Predlagajo namestitev 
ogledala, ki bi izboljšala preglednost.  
2. V Kapelah imajo še eno staro avtobusno postajo, ki je v slabem stanj. 
3. V imenu krajanov Piršenbrega, od št. 63 do 67, sprašujem kdaj bo napeljana optika do 
vseh hiš na Piršenbregu in okolici. Vikendi na Brezjem in okolici že imajo opravljene izkope in 
končana zemljiška dela, le ta ulica nima. Obstoječa infrastruktura pa jim komaj omogoča 
gledanje televizije. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
1. Zadevo v Župelevcu bomo preveril 
2. Glede optike je bilo že lani povedano, da se bo koncem leta zaključila infrastruktura in da 
bo v letošnjem letu tudi večina priključena. Bomo preverili konkretno za vaš primer. 
 
1. Župelevec ima razvejano cestno omrežje z veliko kriišči. Iz vprašanja ni možno razbrati 
na katero križišče se nanaša. Če niso znane številke cest, predlagamo da se sklicujete na 
najbližji objekt oziroma navedete, katare kraje ceste v križišču povezujejo. 
 



2.  Avtobusno postajo v Kapelah si bomo ogledali ter preverili situacijo (predvidevamo, da gre za 
postajo na relaciji Kapele - Župelevec). Če gre za avtobusno postajo ob državni ceste, je 
predvidena za rekonstrukcijo sočasno z državno cesto.  
 
3. Glede optike je bilo že lani povedano, da se bo koncem leta zaključila infrastruktura in da 
bo v letošnjem letu tudi večina priključena. Bomo preverili konkretno za vaš primer. 
Odgovor Mateja Hotko: 
GVO nas je seznanil, da nameravajo na Piršenbregu zaključiti v aprilu. Prioriteta jim je bila 
končati Brezje, ker je območje zavedeno kot bela lisa in so dolžni v roku po razpisu zaključiti. 
Piršenbreg pa so sive lise, ki jih bodo tudi  izvedli vendar z manjšo prioriteto. Pravijo tudi, da so 
imeli v Piršenbregu veliko težav s pridobivanjem soglasij, ker je podaljšalo rok. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Anton Žnideršič (N.Si in SLS) 

Glede na vreme, temperature so malo višje, sem opazil, da se je populacija črnih vran spet 
pričela pojavljati in zbirati. Zanima me, če bi bilo možno s strani občine narediti kakšen korak, da 
bi se ta kolonija zmanjšala. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Črne vrane so zaščitene. Vemo, da je to širši problem. Pred leti smo se tega malo rešili, ko so 
bila drevesa malo bolj obrezana. Potem pa smo imeli težavo s pritoževanjem, da so drevesa 
preveč obrezana. Bomo preverili kaj se da narediti. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Fredi Žibert (STRANKA ZA RAVZOJ OBČIN IN KRAJEV) 

Podajam vprašanje, ki je vezano na vodovod Brezje. S strani občinske uprave nam je bilo nekako 
obljubljeno, da bodo pridobljena vsa soglasja in gradbeno dovoljenje nekje do februarja. Zanima 
me, v kateri fazi je zdaj to oz. je na tem kaj narejeno. 

 

Odgovor: 
Vezano na vodovod Brezje smo v fazi izdelave projektne dokumentacije. S predstavniki 
upravljalca javnega vodovoda in predstavniki vaških vodovodo Ponikve in Brezje se je na terenu 
prehodila nova trasa, ki bi zagotavljala konstatno oskrbo z vodo skozi celotno leto. Pripraviti je 
potrebno novo proj. dokumentacijo. Hkrati se bi še lahko prevzela oba vaška vodovoda Ponikve 
in Brezje. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Fredi Žibert (STRANKA ZA RAVZOJ OBČIN IN KRAJEV) 

Imamo težave s podizvajalcem za Telekom, podjetjem Gravex, ki trenutno koplje za omrežje 
Telekoma, to je od lokacije Koritno, Velika Dolina in vse do Nove vasi. Problem je, da izvedba 
del, s katero je občina soglašala z lokacijo in traso, se ob cesti, na bankini, izkop in zasip vrši z 
zemljo. Kar pa ni v redu, saj bodo čez čas nastale jame. Poseben problem je jarek proti Koritnem 
in samo Koritno. Tu bi bil potreben nadzor nad njihovim delom. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Naše službe bodo šle pogledat zadevo na teren. Najboljše je, da greste skupaj in da boste videli, 
kaj se da narediti. Če je res nestrokovno, bomo izvajalce obvestili. Zadevo bomo pregledali in 
podali tudi pisne odgovore.                                                                                                                                       
Odgovor Miroslav Kržan: 
Zadevo smo si s predsednikom Krajevne skupnosti Velika Dolina in vodjo izvajanja optičnega 
omrežja ogledali na terenu. Opozorili smo jih predvsem na zasipavanje in utrjevanje jarka po 



izkopu, ter na utrjevanje bankin ob vozišču. S strani izvajalca je bilo zagotovljeno, da bodo vse 
nepravilnosti odpravljene v  najkrajšem možnem času. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Če se ne motim, je bilo še lani govora oz. obljubljeno, da bodo končno zagotovljena sredstva za 
nujno potrebno obnovo stavbe okrajnega sodišča v Brežicah. Apeliram na župana in občinsko 
upravo, da opomni resorno ministrstvo na dano obljubo ter pridobi relevantne informacije glede 
planirane obnove. 

 

Odgovor: 
S strani pristojnega ministrstva še nismo prejeli odgovora.  

 
Patricia Čular 
Oddelek za pravne in splošne zadeve 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

V zadnjih dnevih, tednih smo priča nesrečni zgodbi iz Litijske. Jaz sem zadnja oseba, ki bi lahko 
o tem karkoli sodila, a me v zvezi s tem preseneča, da poslušamo, že kakšno leto nazaj, da 
sredstev za investicije na državnem nivoju ni. Tu pa se je očitno na hitro našlo sredstva, kot je v 
medijih zaslediti, za nakup stavbe, 7,7 mio €. Po drugi strani pa, če se ne motim, je bilo lani 
obljubljeno ali se je vsaj govorilo o tem, da bo resorno ministrstvo poskrbelo za obnovo stavbe 
Okrajnega sodišča v Brežicah. Glede na te zgodbe, mi je to vse skupaj malo čudno in apeliram 
na župana in občinsko upravo, da zadeve preveri, v kakšnem statusu je ta obnova. Ali se planira? 
Mogoče kakšna časovnica, itn. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Vprašanje bomo naslovili na pristojno ministrstvo 
 
S strani pristojnega ministrstva še nismo prejeli odgovora.  

 
Patricia Čular 
Oddelek za pravne in splošne zadeve 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA) 

Komunalno opremljanje zazidljivih parcel na območju 21C2/1/423_CU – Ob Cesti svobode, med 
Finžgarjevo ulico in Pleteršnikovo ulico 

 

Odgovor: 
S predlogom je bil seznanjen kolegij župana. Glede na to, da gre za privatno lastništvo parcel, 
se ne  
pristopi k komunalnemu opremljanju. 

 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Nataša Sagernik (GIBANJE SVOBODA) 

V Brežicah je veliko poslovnih in trgovskih objektov praznih. Vsi te objekti zasedajo zazidalne 
površine in bi jih bilo smiselno ustrezno obdavčit in s tem vzpodbudit lastnike k uporabi ali oddaji 
v najem. Predlagamo, da se poiščejo ustrezne rešitve za obdavčitev takšnih objektov. 

 

Odgovor: 
Občina za  objekte na svojem območju vodi evidenco za plačilo nadomestila za uporabo stavbnih 
zemljišč. Tudi omenjeni objekti, ki jih navajate so del te evidence, lastniki pa zavezanci za plačilo. 
Drugih mehanizmov, s katerimi bi finančno obremenili lastnike praznih objektov, občina nima. 
Možnost imamo le, če objekt fizično propada in je nevaren za okolico, da takšen objekt prijavimo 
inšpektorju, ki izda odločbo za rušenje. 



 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

7. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Bogdan Palovšnik (NEODVISNI SVETNIK) 

Podajam pobudo, ki je prišla s strani Odbora za urbanizem. Pogovarjali smo se o problemu 
parkiranja v Brežicah. V proračunu 2024 in 2025 so sredstva za garažno hišo – 25.000€. Stališče 
odbora je, da bi bilo dobro, da bi te stvari pospešili, ker je nujno potrebno najti rešitev za trenutno 
stanje parkiranja v Brežicah in za zaposlene in za ostale goste. Pobuda našega odbora gre tako 
v smeri, da bi se te stvari pospešile in da pridemo do rešitve tega problema. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
V proračunu imamo sredstva predvsem  za idejno rešitev kakšna naj bi garažna hiša bila in kje 
naj bi bila. Kasneje pa se bomo morali odločiti v tem občinskem svetu, ali jo bomo gradili na 
lastne stroške ali v javno – zasebnem partnerstvu, 

 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

 

 

Zapisala:  

Jasmina Molan 
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